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Meer dan een profeet.
Zonder enige twijfel zullen er sommigen zijn die 
in de vorige hoofdstukken van ons geloof zullen 
lezen dat broeder Branham de profeet was die 
naar deze generatie was gezonden, met de 
geest van Elia, en zal zeer sceptisch zijn over het
feit dat we een man tot zo'n positie verheffen. 
Ze zullen het gevoel hebben dat misschien 
iemand anders meer gekwalificeerd zou zijn 
geweest. Ik heb getracht de Schriftuurlijke 
kwalificaties uiteen te zetten en het leven, de 
bediening en de daden van deze broeder te laten
zien die God door zijn leven heeft verwezenlijkt 
in vergelijking met de Heilige Schrift, in de 
overtuiging dat niets buiten het Woord staat. 

Tegelijkertijd herinner ik degenen die  kritiek 
zouden hebben op dit werk, niet om u te veroordelen, maar om u in uw hart te laten 
begrijpen dat er mensen op aarde waren in de tijd van Jezus die de Schriften uit hun hoofd 
kenden, de wet en de woorden van de profeten kenden, maar toch moest Jezus Christus op 
een dag tegen deze Farizeeën zeggen: “Omdat u beweert licht te hebben, bent u blind.” Ik 
vertrouw erop dat deze verklaring niet zal beledigen, maar er is een ernstige mogelijkheid dat
sommigen die dit lezen of horen, kunnen beweren zelf zo'n openbaring en licht te hebben, 
net als de Farizeeën, dat ze volledig, niet opzettelijk, maar uit blindheid, over het hoofd zullen
zien wat God in deze generatie heeft gedaan.

God is geen ijdele God. Voordat Hij Zijn Zoon, Jezus Christus, Emmanuel in menselijk vlees 
zond, zei Hij door de profeten dat er een voorloper zou zijn, een boodschapper die voor Hem 
uit zou gaan en de weg zou bereiden. Daarom was er vóór de eerste komst van Jezus 
Christus een boodschapper die vóór die eerste komst wegrende. Lezend uit Mattheüs 11:7-
15, de woorden van Jezus over deze voorloper:

7 Als nu dezen heengingen, heeft Jezus tot de scharen begonnen te zeggen van 
Johannes: Wat zijt gij uitgegaan in de woestijn te aanschouwen? Een riet, dat van den
wind ginds en weder bewogen wordt?
8 Maar wat zijt gij uitgegaan te zien? Een mens, met zachte klederen bekleed? Ziet, 
die zachte klederen dragen, zijn in der koningen huizen.
9 Maar wat zijt gij uitgegaan te zien? Een profeet? Ja, Ik zeg u, ook veel meer dan een
profeet.
10 Want deze is het, van dewelken geschreven staat: Ziet, Ik zende Mijn engel voor 



Uw aangezicht, die Uw weg bereiden zal voor U heen.
11 Voorwaar zeg Ik u: onder degenen, die van vrouwen geboren zijn, is niemand 
opgestaan meerder dan Johannes de Doper; doch die de minste is in het Koninkrijk 
der hemelen, is meerder dan hij.
12 En van de dagen van Johannes den Doper tot nu toe, wordt het Koninkrijk der 
hemelen geweld aangedaan, en de geweldigers nemen hetzelve met geweld.
13 Want al de profeten en de wet hebben tot Johannes toe geprofeteerd.
14 En zo gij het wilt aannemen, hij is Elias, die komen zou.
15 Wie oren heeft om te horen, die hore. 

Jezus Christus zelf verifieerde dat Johannes de Doper Maleachi vervulde, het derde 
hoofdstuk, toen Hij zei dat hij de boodschapper was die voor Zijn aangezicht uit zou gaan en 
de weg zou voorbereiden. Jezus confronteert de menigte met het feit dat ze naar buiten 
waren gegaan om een profeet te zien, en er was een profeet, één met het Woord van God; 
toch was hij meer dan een profeet. Hij was ook een boodschapper, die verkondigde dat Jezus 
Christus, de Zoon van God, er was om de wereld te verlossen - dat de Schrift in zijn tijd in 
vervulling ging. Dit maakte hem meer dan een profeet. Het maakte hem tot een voorloper die
Hij zou sturen naar deze (van Johannes) generatie van het verbond dat God met Abraham 
had gemaakt.

Nu, als er een profeet-boodschapper naar de twintigste eeuw is om de tweede komst van 
Jezus Christus vooraf te gaan, dan zal deze boodschapper hetzelfde soort buitenbeentje lijken
als Johannes was. Hij zal ook net zo controversieel zijn als John was. Hij zal niet populair zijn.
Elke populariteit die hij in de begindagen van zijn bediening zou winnen, zal hij ongetwijfeld 
verliezen als hij de waarheid begint te spreken die hem door God is gegeven. Zo was het ook 
met Broeder Branham, die zo’n enorme populariteit en acceptatie genoot zolang hij 
goddelijke genezing predikte en zolang er wonderen waren, zonder de leerstelling. Maar toen 
hij de boodschap bracht die God hem had gestuurd om te brengen, nadat het teken van 
goddelijke genezing en de opwekking over de hele wereld was begonnen (om de aandacht 
van het volk te trekken zodat hij het Woord van God zou spreken), waren er veel mensen die 
hem niet langer volgden. Ze zeiden dat hij ongelijk had in zijn leer.

Maar hij was Gods man voor dit uur en de uitverkorenen waren degenen die hem herkenden 
en geloofden, net zoals er degenen waren die door God waren uitverkoren, gekozen en 
voorbestemd in de dag van Johannes de Doper die hem zag, herkende en volgde. Ze 
geloofden toen Johannes zei: “Zie, het Lam van God dat de zonden van de wereld 
wegneemt.” Ze geloofden hem en aanvaardden de Messias.

De Schrift getuigt dat allen die Jezus Christus aanvaardden en geloofden, voor het eerst de 
boodschap hadden gehoord van de boodschapper die de weg voor Hem bereidde. Zelfs in 
Handelingen, toen Paulus degenen in Efeze aantrof die niet correct waren gedoopt, zei hij: 
“...Waarin zijt gij dan gedoopt? En zij zeiden: In den doop van Johannes.”  Dat wil zeggen dat
ze de boodschap van Johannes het eerst hoorden, het geloofden, en toen Paulus tot hen 
Jezus predikte, werden ze herdoopt in de naam van de Heer Jezus Christus.

De bediening van Broeder Branham heeft de ogen geopend van de gelovigen, de 



uitverkorenen van God, wijder dan ooit in enig ander tijdperk. Ze hebben meer gezien van 
wat God heeft gedaan en nog steeds doet in deze generatie, maar tegelijkertijd heeft het de 
ogen verblind van degenen die verhard zijn geworden en in hun tradities zijn gezet.

Sommigen zullen deze woorden aanstootgevend vinden; maar net zoals Paulus zei dat de 
dingen die hij sprak van God waren, zo geloof ik dat het tijd is dat we tegen de wereld 
zeggen dat God deze generatie heeft bezocht, want Hij stuurde een machtige profeet in ons 
midden. Hij was meer dan een profeet; hij was een man die door God was gezonden met een
boodschap. Het is belangrijk om die boodschap te horen. De profeet Amos zei onder 
inspiratie: “Gewisselijk, de Heere HEERE zal geen ding doen, tenzij Hij Zijn verborgenheid aan
Zijn knechten, de profeten, geopenbaard hebbe.”  (Amos 3:7). Om te bewijzen dat het leven 
van Broeder Branham in overeenstemming is met de Schrift, en dat Hij meer dan een profeet 
voor deze tijd was, moet u dit overwegen: Hij werd niet alleen genoemd door Christus, 
“Waarlijk, Elia zal eerst komen en alle dingen herstellen”, maar hij werd ook genoemd door 
Johannes de Openbaarder in Openbaring 10:7,

7 Maar in de dagen der stem des zevenden engels, wanneer hij bazuinen zal, zo zal de
verborgenheid Gods vervuld worden, gelijk Hij Zijn dienstknechten, den profeten, 
verkondigd heeft.

Broeder Branham bracht een reeks belangrijke preken in 1960 met de titel “De Zeven 
Gemeente-tijdperken” gebaseerd op Openbaring, hoofdstuk 2 en 3. De preken hebben een 
fundament in het feit dat elk van de zeven Aziatische kerken  genoemd in deze hoofdstukken 
kan vergeleken worden met een tijdperk in de geschiedenis van de kerk. Een gedetailleerde 
bespreking van de belangrijke onthullingen gesteld door Broeder Branham in deze preken zou
te lang zijn om hier te presenteren; Echter, de harde gebonden volume getiteld “De 
openbaring van Jezus Christus” bevat de transcriptie van de zeven gemeentetijdperken 
preken en kunnen worden verkregen uit;

The Word Publications, P.O. Box 10008, Glendale, AZ 85318 USA

of vanaf,  Spoken Word Publications, P.O. Box 950, Jeffersonville, Indiana 47131 USA.

In het kort, in Openbaring, hoofdstuk 2 en 3, elke boodschap aan elke kerk begint met: 
“Schrijf aan den engel der Gemeente van (Efeze) (Smyrna) (Pergamus) (Thyatire) (Sardis) 
(Filadelfia) (Laodicea)...” Wanneer Broeder Branham, onder inspiratie van God, bracht de 
openbaring van het mysterie van deze zeven gemeente-tijdperken, door de leiding van de 
Heilige Geest en goddelijke visie, hij bepaalde de grenzen van deze tijdperken in de 
geschiedenis. Het woord “engel” werd onthuld om “boodschapper” te betekenen in deze 
toepassing. God openbaarde ook aan hem de naam van elke boodschapper voor elk tijdperk. 
Bijvoorbeeld, Paulus was de eerste boodschapper van het eerste gemeente-tijdperk. Die 
leeftijd begon ongeveer 53 A.D., en duurde tot ongeveer 170 A.D., de tijd dat de kracht van 
God in Zijn kerk begon af te nemen. De omstandigheden in de overeenkomstige Aziatische 
kerk van Efeze, onthuld door de Geest om Johannes de Openbaarder, zoals gegeven in 
Openbaring, hoofdstuk 2, verzen 1 tot en met 7, perfect passen bij de spirituele 
omstandigheden van de kerk, de ongelovigen aanwezig, en de antichrist in die tijd in de 



kerkgeschiedenis.

De tweede boodschapper onderwezen dezelfde leer en gehouden aan dezelfde waarheden 
die Paulus leerde. Deze leeftijd duurde van ongeveer het jaar 170 tot het jaar 312. De 
boodschapper aan dit tijdperk was ongetwijfeld Irenaeus.

De derde gemeente-tijdperk was Pergamus, beginnen net voor het concilie van Nicea, in 325,
en duurde tot het begin van de Middeleeuwen in het jaar 606. De boodschapper was een 
man genaamd Martin.

Toen kwam het Thyatire-tijdperk, tijdens de donkere middeleeuwen tot 1520, wiens 
boodschapper Columba was. Hij was echt een man van God, met een boodschap aan het 
eind van dat tijdperk, streven naar een kern van waarheid te brengen en wat licht naar een 
spiritueel verduisterde wereld.

De Sardis-tijdperk overspande de jaren 1520 (tijd van de reformatie) tot 1750. De 
boodschapper was Maarten Luther. Openbaring hoofdstuk 3, vers 2, spreekt van een gebrek 
aan leven in de kerk. Maarten Luther kocht precies wat nodig was - leven in dat wat dood, 
donker en somber was. Er was geen licht tijdens de donkere middeleeuwen. De antichrist had
zulk een hold opgedaan dat de kerk afgegeven alles voor geld, inclusief redding voor de 
mensen, toen Martin Luther kwam voort met het eerste licht voor die dag, huilend, “De 
rechtvaardige zal uit het geloof leven.”

Dan is de Gouden Eeuw, de Filadelfia tijdperk, de leeftijd van broederlijke liefde, kwam van 
ongeveer 1750 tot het begin van de twintigste eeuw, toen de Heilige Geest voor het eerst 
viel, in 1906 in Azusa Street, aan de westkust van Amerika. Geen twijfel dat John Wesley, met
zijn boodschap van heiligmaking, was een mens van God gezonden om de Schrift tot stand te
brengen en te vervullen dat Johannes de Openbaarder schreef op het eiland Patmos voor dit 
tijdperk.

Het zevende tijdperk is het Laodicéa-tijdperk. Dit is onze dag. Ik kan de eerste zes leeftijden 
misschien niet overtuigend bewijzen, maar we moeten zeker in staat zijn om te kijken naar de
omstandigheden van de kerk vandaag en zie dat het bij de kerk van Laodicea past. Het 
Laodicéa-tijdperk, de leeftijd die “rechten van mensen” betekent, waarbij, als de mensen niet 
bevalt wat de prediker predikt, ze krijgen gewoon zichzelf een andere prediker. Johannes 
schreef over het Laodicéa-tijdperk in Openbaring hoofdstuk 3, verzen 14 tot en met 22,

14 En schrijf aan den engel van de Gemeente der Laodicensen: Dit zegt de Amen, de 
trouwe, en waarachtige Getuige, het Begin der schepping Gods:
15 Ik weet uw werken, dat gij noch koud zijt, noch heet; och, of gij koud waart, of 
heet!
16 Zo dan, omdat gij lauw zijt, en noch koud noch heet, Ik zal u uit Mijn mond 
spuwen.

Wat komt uit de mond van God? “...De mens zal bij brood alleen niet leven, maar bij alle 
woord, dat door den mond Gods uitgaat. ” Als mensen vandaag de dag die zichzelf 



Christenen noemen  zou het Woord van God aanvaarden als het Woord van God,dan zouden 
ze niet langer lauw zijn; ze zouden heet zijn. Er zijn er echter die net genoeg waarheid 
hebben om amper te weten dat Jezus Christus de Verlosser van de wereld is, maar toch 
hebben ze het Evangelie veranderd. Kijk maar eens naar de toestand van de kerk vandaag. 
(Onthoud dat dit niet mijn leringen zijn; zij zijn de leringen van Broeder Branham.) Broeder 
Branham zei dat de kerk van vandaag rijk is; het is toegenomen met goederen; het zegt dat 
het heeft niets nodig, maar op hetzelfde moment, volgens Openbaring hoofdstuk 3, vers 17: 
“...en gij weet niet, dat gij zijt ellendig, en jammerlijk, en arm, en blind, en naakt. ” en het 
meest zielig van alles is dat het “weet het niet.”  Broeder Branham legt verder de 
voorwaarden van deze tijd uiteen in zijn preek met als titel “En Ze Weten Het Niet ” gepredikt
in Jeffersonville, in augustus 1965.

Nooit eerder heeft de kerk - dat is het georganiseerde Christendom - zo rijk geweest, zo 
toegenomen met goederen. Sommige eigen appartementscomplexen, winkelcentra, zelfs 
fabrieken. In Italië een van de grote bedrijven was zelfs niet in staat om officieren te kiezen 
totdat de Roomse kerk haar stemvolmacht heeft ingezonden, zo groot was het blok van de 
voorraad die eigendom zijn van die kerk. Wat zijn de meeste predikers vandaag, als het geen 
promotors zijn? De meest succesvolle zijn degenen die kunnen promoten, een programma 
met dergelijk entertainment organiseren en presenteren, vanaf de kansel dat de drukte 
toeneemt - net als het aanbod en de gebouwen. Ze zijn entertainers van hun congregaties 
geworden. TV en radio dragen hun boodschappen van entertainment. Ze betalen zelfs hun 
zangers. Waar is de leiding van de Heilige Geest? Dit waren de dingen die Broeder Branham 
schreeuwde tegen in deze generatie. Zeker, de wereld geloofde hem niet; ze accepteerden 
hem niet.

Johannes gaat verder in Openbaring 3:18,

18 Ik raad u dat gij van Mij koopt goud, beproefd komende uit het vuur, opdat gij rijk 
moogt worden; en witte klederen, opdat gij moogt bekleed worden, en de schande 
uwer naaktheid niet geopenbaard worde; en zalf uw ogen met ogenzalf, opdat gij zien 
moogt.

Herinner dat de Farizeeën beweerden licht te hebben, daarom waren ze blind. Ik smeek u, 
net als Broeder Branham, om oogzalf te verkrijgen, om opnieuw goed te kijken naar wat God 
heeft gedaan zodat u ook een oogzalf kan laten toepassen en geloof dat God deze generatie 
heeft bezocht, dat Hij een profeet heeft gezonden, ja, meer dan een profeet - de 
boodschapper van het Laodicéa-kerkentijdperk, een man met de naam van William Branham, 
met de geest van Elia op hem.

Kijk naar de laatste voorwaarde van deze gemeente-tijdperk. Volgens de Schrift, Jezus zelf 
zei: “Zie, Ik sta aan de deur, en Ik klop;...” Deze Schrift is jarenlang verkeerd gebruikt door 
goedbedoelende ministers, zeggend dat Jezus aan de deur van het hart klopt; maar een 
nadere beschouwing blijkt dat het Jezus Christus Zelf, uit zijn eigen kerk gezet in het laatste 
gemeente-tijdperk. Het is zonder Christus geworden. Ze hebben God niet meer nodig: ze 
hebben geld, programma’s, systemen. Billy Graham zelf zegt dat als de Heilige Geest werd 
teruggetrokken van de aarde, negentig procent van de activiteiten van de kerk zou gewoon 



doorgaan, wat betekent dat slechts tien procent wordt geleid door de Heilige Geest. De 
andere negentig procent is door de mens gemaakt programma. Ze hebben Christus niet 
nodig. Dit is de dag waarop Jezus staat aan de deur van zijn eigen kerk, zeggende: “Zie, Ik 
sta aan de deur, en Ik klop; indien iemand Mijn stem zal horen, en de deur opendoen, Ik zal 
tot hem inkomen, en Ik zal met hem avondmaal houden, en hij met Mij.”

Ik heb deze gemeente-tijdperken gebracht in het kort in dit hoofdstuk. Maar, zou ik u 
vertellen van dit evenement in het leven van Broeder Branham: toen hij klaar was met het 
prediken van deze reeks berichten, in dit hoofdstuk kort naar voren gebracht, deze Vuurkolom
die ik vaak heb genoemd in vorige hoofdstukken kwam naar beneden in de gemeente van 
ongeveer zeshonderd mensen, en de weerspiegeling van deze Vuurkolom trok deze zeven 
gemeente-tijdperken aan de muur, net zoals Broeder Branham ze op een schoolbord had 
getekend. Er waren velen die het zag en geloofde het. Anderen accepteerden het niet, zelfs 
toen.

Kort daarna vond er een verduistering van de maan plaats. Foto’s van deze zonsverduistering,
gepubliceerd in tijdschriften en kranten over de hele wereld, vertoonden dezelfde tekenen, 
dezelfde duisternis, hetzelfde licht, en dat zevende gemeentetijdperk, waarover Zacharia zei: 
“Er zal licht zijn tegen de avondtijd”, zoals op het schoolbord van Broeder Branham was 
getekend en bevestigd door de Vuurkolom. Deze dingen werden niet alleen op aarde 
verkondigd, maar ze werden ook in de hemelen boven verkondigd. Om deze reden zeg ik dat 
onze Broeder Branham meer was dan een profeet; hij was de boodschapper tot het zevende 
gemeente-tijdperk.

Jezus zei over de eindtijd: “En gelijk de dagen van Noach waren, alzo zal ook zijn de 
toekomst van den Zoon des mensen.”  In Lukas, het 17e hoofdstuk, zegt Hij ook: “Maar op 
den dag, op welken Lot van Sodom uitging,... Even alzo zal het zijn in den dag, op welken de
Zoon des mensen geopenbaard zal worden.”  Nu, in de dagen van Noach, werd Henoch 
weggevoerd, weggenomen, voordat Noach ooit door de tijd van benauwdheid ging. Dit stelt 
de kerk van vandaag voor die vóór de verdrukking wordt weggenomen, wordt opgenomen, 
en anderen die door de verdrukking gaan en aan de andere kant opkomen. Maar zoals het 
was in de dagen van Lot, waren er drie groepen: de goddeloze mensen van Sodom en 
Gomorra die werden vernietigd, de gelovigen zoals Lot die in Sodom waren, en de 
uitverkorenen, Abraham en degenen die in zijn tent in de woestijn waren.

We kunnen kijken naar het kwaad zoals het was in de dagen van Lot; we kunnen het trouwen
en het geven in het huwelijk, het drinken en de sodomie zien, en alle andere vormen van 
immoraliteit om ons heen vandaag. Maar onthoud dit, dat de Schrift niet gebroken kan 
worden, en er staat dat wanneer het kwaad komt, God er in onze tijd een standaard tegen 
zal oprichten. We moeten dus niet alleen kijken naar de goddeloosheid die plaatsvindt 
voordat de Zoon des mensen wordt geopenbaard, maar we moeten ook kijken naar de 
standaard die God zelf in deze twintigste eeuw zou oprichten, vlak voor de komst van de Here
Jezus Christus, het einde van alle dingen, de openbaring van de mysteries van God, opdat 
ook wij, net als Abraham, uitverkorenen, zouden kunnen zien dat God ons in deze generatie 
heeft bezocht.



Nu, hoe deed God dit in Abrahams dagen? Abraham zat op een dag in de deur van zijn tent 
toen er drie mannen aan kwamen lopen. Abraham stond op en zei “Elohim”. Hij noemde hem 
“Heer”. Een van die boodschappers was God in menselijk vlees, anders zou Abraham hem 
nooit Elohim hebben genoemd. De andere twee boodschappers vertrokken en gingen naar 
Sodom, een type van de wereld, en predikten bekering, en degenen die wilden luisteren, 
gingen met hen mee naar buiten. Nu ga ik dit heel kort geven om u niet op te winden, maar 
opdat u het kunt lezen en horen zoals het werd uitgesproken door Broeder Branham: Degene
die bij Abraham in zijn tent bleef - welke eigenschap manifesteerde Hij aan Abraham? Sara 
lachte in zichzelf in de tent achter Hem en Hij zei: “Waarom lachte Sara?” Dat was de 
eigenschap van God die werd gemanifesteerd voordat het oordeel over Sodom en Gomorra 
viel.

Welke eigenschap gebruikte Jezus Christus, de Zoon van God Zelf, om zijn discipelen te 
bewijzen dat Hij de Zoon des Mensen was? Nathanaël, terwijl hij nog onder de boom was, 
werd door Jezus gezien, want toen ze Nathanaël gingen halen en hem bij Jezus brachten, zei 
Jezus: “Zie, een Israëliet in wie geen bedrog is.” Nathanaël antwoordde Hem en zei: “Wel, 
hoe weet je wie ik ben?” Hij zei: “Ik heb u gezien terwijl u nog onder de boom was.” Jezus 
manifesteerde een eigenschap van God, en de mensen accepteerden dat als God die daar 
voor hen stond, de Messias.

Nu zou ik u duizenden willen vragen die de bediening en het leven van onze Broeder 
Branham hebben gezien, heeft hij ooit gestaan en zijn rug naar een gemeente toegekeerd, en
mensen bij naam genoemd en hun de geheimen van hun hart verteld - mensen die hij nooit 
eerder had ontmoet? Je zou kunnen zeggen: “Bedoel je dat hij meer dan een profeet was, 
dat hij God was?” Nee, maar mag ik zeggen dat het Woord God is - en dat het Woord in deze
man was - en dat God Zichzelf aan deze generatie manifesteerde door de Handelingen van de
Heilige Geest in een man die Hij uit de schoot van zijn moeder had gekozen om een profeet 
van God te zijn. Hij had gestaan om de Zoon des mensen duidelijk te tonen en te openbaren, 
zodat de mensen die de uitverkorenen van God zijn in hun hart zouden begrijpen hoe het is 
om als Jezus te zijn.

Deze generatie was vergeten hoe Hij was. Ze moesten in de Schrift lezen: “Spreek deze 
dingen... geloof zonder twijfel... heb geloof, en deze dingen zullen plaatsvinden... grotere 
dingen dan deze zult u doen.” Maar wie deed ze totdat God een man zond, zo vol van 
Zichzelf, zo afgescheiden van de zonde, zo door God verordend met Zijn Woord, dat hij kon, 
zoals degene die bij Abrahams tent stond, zijn rug toekeren en noem ze bij hun naam en 
onthul de geheimen van hun hart. Zoals we eerder zeiden, was dit de laatste eigenschap 
voordat het oordeel Sodom en Gomorra trof. Dit zijn mijn woorden en de zijne: “Zo zegt de 
Heer, dat is de laatste eigenschap van God die deze generatie zal zien voordat het oordeel de
wereld treft.”

Toen God voor het eerst aan Abraham verscheen, was het in de hitte van de dag. Was het 
niet op het heetst van de dag op 11 juni 1933 dat de Vuurkolom voor het eerst verscheen 
boven de profeet van God in de Ohio-rivier? Er waren die dag enkele duizenden mensen 
getuige van. Dit was een lange tijd voordat Broeder Billy Graham ooit naar voren kwam om te
prediken. Nu wil ik je er ook aan herinneren dat er nu twee mannen zijn die prominent 



aanwezig zijn in de wereld van religie wiens namen eindigen op “ham”. Bedenk dat God 
Abrams naam veranderde in Abraham (“ham” maakt deel uit van Gods naam, Elohim). Als er 
drie waren die naar Abrahams tent liepen, en ik verklaar u dat Broeder Branham Lukas 17:30 
vervulde door de Zoon des mensen te openbaren, dan moeten er ook de andere twee 
getuigen zijn die naar de wereld zouden gaan om te prediken.

Denk aan Dr. Billy Graham en dominee Oral Roberts, twee mannen die over de hele wereld 
bekend zijn, in het hele land via tv, radio en tijdschriften. Degene die bij de uitverkorenen 
bleef in Abrahams dagen was een onbekende. Hij verscheen alleen aan Abraham. Hij vertelde
Abraham niet alleen van tevoren over het beloofde oordeel, maar hij vertelde Abraham ook 
dat er een beloofde Zoon zou komen. Hij is degene die die eigenschap aan Abraham 
openbaarde, en toen Abraham het zag, geloofde hij het. Zie je hetzelfde ‘type’, “Maar op den 
dag, op welken Lot van Sodom uitging,... Even alzo zal het zijn in den dag, op welken de 
Zoon des mensen geopenbaard zal worden.”

Ter verduidelijking: toen Jezus Christus hier was, stond Hij bekend onder drie titels. In de 
Schrift werd Hij de Zoon des mensen, de Zoon van God en de Zoon van David genoemd. Nu, 
terwijl Hij hier was, noemde Hij Zichzelf voortdurend de Zoon des mensen, omdat hij de 
profeet was. Dit wordt gezien in Ezechiël die door God mensenzoon wordt genoemd, omdat 
“profeet”  “mensenzoon” betekent. Ezechiël was tot zijn tijd de profeet, net zoals Jezus 
Christus die profeet was van wie Mozes had gezegd: “God zal iemand doen opstaan zoals 
ikzelf.” Jezus was die Profeet, maar door de gemeente-tijdperken heen stond Jezus Christus 
bekend als de Zoon van God, opgestaan en verheerlijkt. Hij moet nog de Zoon van David zijn 
in het millennium. Hij zal op de troon van zijn Vader David zitten en bekend staan als de Zoon
van David. Maar als u in Lukas 17:30 opmerkt: “Even alzo zal het zijn in den dag, op welken 
de Zoon des mensen geopenbaard zal worden.” Welke dag? Zoals het was in de dag van 
Sodom. Maar wat werd er op die dag geopenbaard? Was het niet zo dat God in het vlees 
verscheen als een profeet aan Abraham en Sara, vlak voor de komende zoon, Isaak, die een 
type van Christus was?

Nu, als Jezus Zichzelf nogmaals als de Zoon des mensen moet openbaren in deze laatste dag,
dan is het noodzakelijk dat de Geest van God nogmaals tot de mensen komt in een door het 
Woord betuigde profeet die de Kerk zal wijzen op de komst van de Zoon van God, Jezus 
Christus. (Ziet u, Hij was de Zoon des mensen toen hij hier was; nu is Hij de Zoon van God; 
en als Hij als Zoon des mensen geopenbaard moet worden voordat Hij Zoon van David is, zal 
het in een profeet moeten zijn.) Dus om God trouw aan Zijn Woord te laten zijn, moest Hij 
een profeet sturen. We waren op zoek naar die profeet. God zond hem en we kennen hem als
William Branham, maar hij openbaarde ons de Zoon des mensen, Jezus Christus Dezelfde 
gisteren, vandaag en voor altijd - een onderscheider van de gedachten en bedoelingen van 
het hart, die de eigenschap van God openbaart die God Zelf aan Abraham openbaarde vlak 
voordat het oordeel Sodom en Gomorra trof.

Ik zeg dat hij meer was dan een profeet. Het Woord was in hem en het Woord was God. Hem
en zijn boodschap afwijzen is God afwijzen. Net zoals Samuël in zijn tijd in de plaats was van 
die mensen, zo was onze Broeder Branham in de plaats van God voor de mensen van deze 
generatie. Toen ze Samuël verwierpen, zei God: “Ze hebben Mij afgewezen!” Wanneer u een 



door God gezonden profeet afwijst, wijst u God af. Als je dit niet begrijpt - wie was dat in 
Mozes toen hij zich tussen God en het volk wierp en zei: “Neem mij, in plaats van de mensen 
te nemen”? Dat was Christus in Mozes. Het Woord was in Mozes, en het Woord kwam tot 
Mozes, en hij gaf het aan Aäron, en hij werd aan Aäron, “in plaats van God”. (Ex 4:16) en 
Aäron werd zijn spreekbuis, een profeet van Mozes. Zelfs als ik nu sta en deze dingen tot u 
spreek en de woorden zeg die God aan Broeder Branham gaf, dan ben ik geen profeet van 
God, maar ik ben een profeet van de profeet die God verkoos om door mij te spreken.

In zijn boek over de gemeente-tijdperken, zei Broeder Branham dat er sommigen zouden zijn 
die hem zouden aanbidden en zouden geloven dat hij de Messias is, maar hij zei ons dat niet 
te geloven. Hij zei dat hij geen grotere ereplaats nodig had dan die welke Johannes de Doper 
had. Hij was meer dan een profeet. Hij was een boodschapper. Het Woord dat hij bracht was 
God voor deze generatie - maar hij zei dat hij mijn broer was - en ik geloof het.

God bezocht deze generatie - met meer dan een profeet - met een boodschapper met een 
boodschap, om de tweede komst van Jezus Christus vooraf te gaan.
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